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Proces-verbal de ședință 

 

Încheiat azi 30.05.2018, orele 14°°, cu ocazia ședinței publice ordinare pe 
luna mai 2018, conform convocatorului nr.1924/23.05.2018. 

La ședință sunt prezenți 9 consilieri locali din totalul de 10 consilieri locali 
și dl.Popa Dumitru - consilier sătesc. 

Dna.secretară dă citire procesului-verbal al ședinței anterioare pentru a da 
posibilitate consilierilor locali să conteste conținutul acestuia și să ceară 
menționarea exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. Nu au fost 
exprimate contestații fapt pentru care d-na secretară solicită supunerea la vot. 
Procesul-verbal se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Dl.președinte prezintă ordinea de zi: 
1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea organigramei, ştatului de  

funcţii şi al numărului de personal pentru anul 2018; 
2. Proiect de hotărâre cu privire la desemnarea a doi consilieri care vor  

participa la adunarea sătească din satul Cungrea, comuna Cungrea pentru 
alegerea delegatului sătesc ;  

3. Proiect de hotărâre cu privire la mandatarea Asociației de Dezvoltare  
Intercomunitară “Oltul” în vederea exercitării atribuțiilor, drepturilor și 
obligațiilor prevăzute la art.8 alin.(3) lit.a,d1,d2, i-k, art.9 alin.2 lit.g, art.27, 
art.29, alin.(2), art.30 alin.5 din Legea 51/2006 republicată cu modificările și 
completările ulterioare; 

Ordinea de zi este aprobată, toți consilierii prezenți fiind de acord. 
Se dă citire referatelor de specialitate pentru proiectele de hotărâre. 
Dna.presedinte dă cuvântul: 
Dl.Stancana: 
-Prin adresa de la Prefectura Olt s-au stabilit 20 de posturi pentru instituția 

noastră. Noi ne încadrăm în acest total. În legătură cu cei doi consilieri pe care 
urmează să îi desemnaîm pentru a participa la adunarea sătească, îi propun pe 
dl.Ban Laurențiu și pe dl.Bujgoi Gheorghe. 

Dl.Spânu: 
-De la ALDE nu este desemnat nimeni? 
Dl.Stancana: 
-Propuneți și supunem la vot. 
Dl.Dicu: 
-Sunteți de acord cu propunerea dlui.Stancana? 
Se votează în unanimitate consilierii Ban Laurențiu și Bujgoi Gheorghe 

pentru a participa la adunarea sătească. 
Dl.Spânu: 
-Dacă PSD trimite propunerea de validare a unui consilier din satul Cungrea, 

consilierul sătesc va mai rămâne? 



Dl.Stancana: 
-În aceste condiții își pierde mandatul. 
Dl.Bujgoi: 
-Este o idee bună deoarece comuna noastră este mare și trebuie să avem 

reprezentanți în Consiliul local din toate satele. 
Dl.Popa: 
-Sunt de acord cu organigrama care cuprinde toate activitățile primăriei și 

este viabilă din punct de vedere finanaciar. Cu privire la consilierul sătesc, așa 
prevede și legea. 

Dl.Lică: 
-Noi am depus cerere la partid. Există o comisie care analizează. Nu ne 

rămâne decât să așteptăm. 
Se supun la vot proiectele de hotărâre. 
Sunt votate cu unanimitate de voturi toate proiectele de hotărâre. 
Discuții: 
Dl.Spânu: 
-Cu izlazurile ce se mai întâmplă? 
-Dl.Stancana: 
Avem contract cu o firmă de cadastru care încă nu s-a finalizat. Avem peste 

200ha de izlaz. Să sperăm că vom termina cu cărțile funciare și facem și 
amenajamentele pastorale. 

 
Dna. Președinte declară închise lucrările ședinței Consiliului Local. 
 
 
 
 Președinte ședință,          Secretar de ședință, 
       DICU Liliana            DOBRE Carmen Cristiana                                                                                                                             

 


